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ROMÂNIA 
JUDEȚUL ARGEȘ 
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI CURTEA DE ARGEȘ 

 

 
 

 

La sedinta ordinara din data de 27 februarie 2024, ora 15,00, desfasurata la sediul Primariei Municipiului Curtea de Arges si convocata 
in baza Dispozitiei Primarului nr. 159/20.02.2024 au fost prezenti urmatorii consilieri locali: Badea Florian, Bădescu Nicolae Răzvan, Bucur Ovidiu 
Dumitru, Deaconu Marius, Drăgăneci Mihai Bogdan, Dumitrache Maria, Dumitrache Ștefan, Georgescu Doru, Lica Emanoil Gheorghe, Marina 
Ionuț Bogdănel, Marinescu Ion Mădălin, Moisescu Marius Octavian, Petrescu Daniel, Popescu Silviu, Răduțu Babeț Ana, Socaciu Bogdan, Stancu 
Alexandra-Loredana, Șerban Ion, Tița Nicolae Cătalin - 19 din totalul de 19 aflati in functie. 

Nu au fost consilieri absenti. 
Intrucat in sala de sedinte erau veniti multi cetateni in legatura cu centura orasului, domnul Primar a dorit mai intai sa discute cu 

dumnealor. 
Domnul Primar precizeaza ca nu primaria se ocupa de aceasta investitie. Este o investitie de infrastructura grea pe care o face 

Ministerul Transporturilor si C.N.A.I.R. Nu s-a stabilit traseul final, acesta se va stabili dupa ce firma care face studiul de fezabilitate va depune 
documentele. La acest moment se fac niste foraje. Studiul de fezabilitate se va depune la minister, acolo se iau deciziile. 

Domnul Marina Bogdan spune ca este o varianta de schita care a ajuns in mediul public. 
Domnul Primar precizeaza inca o data ca traseul final nu este stabilit, se va stabili in comisia de la minister. Ce poate spune dumnealui 

este ca nu va afecta nicio locuinta. Proprietatile care vor fi afectate vor fi gradini, pasuni, padure. 
Un domn din sala vrea sa stie cand se face un studiu de impact. 
Domnul Primar precizeaza ca studiile se fac de catre Ministerul Transporturilor. 
O doamna din sala intreaba care sunt celelalte doua variante. 
Domnul Primar arata ca varianta finala o stabileste Ministerul Transporturilor si C.N.A.I.R.  
Un alt domn din sala doreste sa le spuna care este diferenta intre un proiect de interes national si unul local. 
Domnul Primar precizeaza ca proiectele de interes national si de infrastructura grea le stabileste Statul Roman. Dupa ce vor stabili tot 

traseul, vor veni sa solicite  primariei Autorizatie de Construire. 
Un alt domn din sala, domnul Marin, crede ca cea mai buna varianta  este pe la Capul Dealului, canal, rau, pana la podul orasului, se 

traverseaza canalul pana la Valea Danului. 
O alta doamna din sala spune ca acum cativa ani domnul  Primar insotit de alti consilieri au venit pe strada unde locuieste, dumneaie 

era in curtea casei „pe care astazi domnul Primar, nu numai curtea, vrea sa-i ia si gradina si casa.” 
Domnul Primar ii raspunde ca nu ii ia dumnealui nimic. 
Un alt domn din sala spune ca la Pitesti trebuiau dărâmate halele de langa autostrada si nu le-au dărâmat., s-au facut alte noduri si alte 

iesirii, iar acolo s-a putut.  
Domnul Primar arata ca deocamdata nu este documentatia predata. 
Se fac discutii in sala privind varianta de ocolire. 
Presedintele de sedinta, domnul Dumitrache Stefan, precizeaza ca se va trece la ordinea de zi a sedintei. 
Domnul Primar anunta retragerea de pe ordinea de zi a sedintei a punctului nr. 3: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea 

Planului Urbanistic Zonal și a Regulamentului local de urbanism aferent  pentru stabilire reglementări  urbanistice pentru suprafața de 8.788,00 
mp în vederea realizării investiției  “Construire Locuință P+M, Cabană, Foișor și împrejmuire proprietate” situată în județul Argeș, municipiul 
Curtea de Argeș, Str. ........................., Nr. ..., Nr. Cad./Nr. CF 86669, suprafață imobil 19.693,00 mp. Precizeaza ca il retrage pentru ca nu a fost 
avizat de comisie, iar doamna arhitect sef nu este aici pentru a raspunde la intrebari.  

Presedintele de sedinta spune la vot ordinea de zi renumerotata care cuprinde:  
1. PROIECT DE HOTARARE  pentru conferirea unui număr de trei Diplome de recunoștință  

- prezinta inițiator - dl. Primar 
2. Aprobarea  procesului verbal  incheiat  in  sedinta  extraordinara convocată de îndată in data de 12.02.2024. 
3. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal şi a Regulamentului local de urbanism aferent pentru modificare profil 
funcțional și stabilire reglementări urbanistice în vederea realizării investiției “SALĂ EVENIMENTE TIP CORT, BUCĂTĂRIE, GRUPURI 
SANITARE, PISCINĂ” situată în Județul Argeș, municipiul Curtea de Argeș, Punct „Marina”, FN, Nr. Cad./Nr. CF 86123, suprafață imobil 
5500,00mp   

- prezinta inițiator - dl. Primar 
4. PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea numărului maxim de posturi care se finanțează din fonduri publice, în anul 2024, pentru primărie 
și instituțiile publice locale înființate prin hotărâri ale autorității deliberative, inclusiv cele finanțate din capitolul bugetar „Cultură” 

- prezinta inițiator - dl. Primar 
5.PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Bugetului local centralizat pe anul 2024 și a estimărilor pe anii 2025-2027, a Bugetului instituțiilor 
publice finanțate integral sau parțial din venituri proprii și a estimărilor pe anii 2025-2027, a Listei obiectivelor de investiții finanțate de la bugetul 
local pentru anul 2024 și a Listei obiectivelor de investiții finanțate integral sau partial din venituri proprii pentru anul 2024 

- prezinta inițiator - dl. Primar 
6. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea închirierii unor spații din Piața Agroalimentară Posada 

- prezinta inițiator - dl. Primar 
7.PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea închirierii spațiului comercial nr. 38 din hala de carne din Piața Centrală 

- prezinta inițiator - dl. Primar 
8. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea închirierii spațiului comercial nr. 19 din Piața Ivancea 

- prezinta inițiator - dl. Primar 
9. PROIECT DE HOTARARE privind modificarea Anexei la H.C.L. nr. 81/2023 pentru aprobarea Regulamentului privind funcționarea și 
exploatarea stațiilor electrice de incărcare a autovehiculelor în Municipiul Curtea de Argeș 

- prezinta inițiator - dl. Primar 
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10. PROIECT DE HOTARARE pentru modificarea H.C.L. nr. 90/2020 privind desemnarea reprezentanților consiliului local în consiliile de 
administrație ale unităților de învățământ preuniversitar de stat  

- prezinta inițiator - dl. Primar 
11.PROIECT DE HOTARARE privind demararea procedurii de achiziționare a unui teren 

- prezinta inițiator - dl. Primar 
12. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea plații unor cotizații aferente anului 2024 

- prezinta inițiator - dl. Primar 
13. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea înființării de activități finanțate integral din venituri proprii pe lângă unele instituții publice din 
municipiul Curtea de Argeș 

- prezinta inițiator - dl. Primar 
14.PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea listei de repartizare a locuințelor pentru tineri din blocul ANL T11, strada Nevers, nr. 10, destinate 
închirierii specialiștilor din sănătate 

- prezinta inițiator - dl. Primar 
Ordinea de zi este aprobata cu 19 voturi „Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 1: PROIECT DE HOTARARE  pentru conferirea unui număr de trei Diplome de recunoștință 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Presedintele de sedinta supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu  19 voturi “Pentru”. 
Urmeaza momentul festiv in care se confera Diplomele de recunostinta si cate un buchet de flori celor trei familii precizate in hotarare. 
Presedintele de sedinta face inscrieri pentru punctul Diverse. Se inscriu urmatorii consilieri:  Deaconu Marius, Marina Bogdan, 

Georgescu Doru, Petrescu Daniel, Moisescu Marius Octavian. Din sala  se inscrie doamna Badea si domnul Fulger. 
Domnul Marinescu Madalin spune ca de un an de zile au facut demersuri pentru a se modifica suma ce se acorda familiilor ce 

implinesc 50 de ani de la casatorie de la 200 lei la 1000 lei. 
Se trece la punctul nr. 2: Aprobarea  procesului verbal  incheiat  in sedinta  extraordinara convocată de îndată in data de 12.02.2024. 
Doamna Janina Zarioiu, secretarul general al municipiului, supune la vot procesul verbal al sedintei extraordinare convocate de indata 

in data de 12.02.2024. Este aprobat cu  19 voturi „Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 3: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal şi a Regulamentului local de urbanism 

aferent pentru modificare profil funcțional și stabilire reglementări urbanistice în vederea realizării investiției “SALĂ EVENIMENTE TIP CORT, 
BUCĂTĂRIE, GRUPURI SANITARE, PISCINĂ” situată în Județul Argeș, municipiul Curtea de Argeș, Punct „Marina”, FN, Nr. Cad./Nr. CF 86123, 
suprafață imobil 5500,00mp. 

Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Presedintele Comisiei de urbanism, domnul Deaconu Marius, arata ca s-au deplasat la fata locului, terenul este vis-a-vis de taluzul 

lacului. Intr-adevar exista o fundatie pentru  gard, dar nu este nicio constructie. 
Domnul Petrescu Daniel ii spune ca este pentru prima data cand s-au dus sa verifice in teren. Spune ca acolo nu este imprejmuit cu 

gard, insa gardul are o fundatie si pentru orice gard trebuie autorizatie, iar dumnealor nu au eliberat nicio autorizatie pentru construire. Acolo nu 
exista autorizatie. “Pentru un amărat de om care vrea sa faca un gard ii cereti autorizatie si bani. La altii care sunt de interes al dumneavoastra, 
nu cereți nimic.” 

Presedintele de sedinta ii atrage atentia ca face niste afirmatii grave.  
Deoarece domnul Petrescu continua sa vorbeasca pe ton ridicat, presedintele de sedinta ii spune ca îi va lua cuvantul. 
Domnul Deaconu Marius spune ca poate nu toti colegii se deplaseaza asa cum se deplaseaza dumnealor in teren, dar asta nu 

inseamna ca  nu cunosc situatia. Consiliul local nu emite autorizatii. Dumnealor dau aceasta hotarare in vederea emiterii autorizatiei de 
construire. Daca doamna arhitect considera ca nu intruneste conditiile, nu ii da autorizatie.  

La finalul discutiilor, presedintele de sedinta supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost prezentat. Este aprobat cu 17 voturi 
“Pentru” si 2 voturi “Abtinere” (Petrescu Daniel, Tita Nicolae Catalin). 

Se trece la punctul nr. 4: PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea numărului maxim de posturi care se finanțează din fonduri 
publice, în anul 2024, pentru primărie și instituțiile publice locale înființate prin hotărâri ale autorității deliberative, inclusiv cele finanțate din 
capitolul bugetar „Cultură”. 

Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Nu au fost discutii, presedintele de sedinta supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost prezentat. Este aprobat cu  19 voturi 

“Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 5: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Bugetului local centralizat pe anul 2024 și a estimărilor pe anii 

2025-2027, a Bugetului instituțiilor publice finanțate integral sau parțial din venituri proprii și a estimărilor pe anii 2025-2027, a Listei obiectivelor 
de investiții finanțate de la bugetul local pentru anul 2024 și a Listei obiectivelor de investiții finanțate integral sau partial din venituri proprii pentru 
anul 2024. 

Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. Precizeaza ca a facut 2 amendamente, primul pentru banii primiti de la 
Administratiei Judetene a Finantelor Publice Arges si cel de al doilea pentru modificarea si completarea conform Listei de investitii Anexa nr. 5.  

Presedintele de sedinta supune la vot primul amendament. Este aprobat cu 16 voturi „Pentru” si 2 voturi „Abtinere” (Petrescu Daniel, 
Tina Nicolae Catalin). 

Presedintele de sedinta supune la vot al doilea amendament. Este aprobat cu 16 voturi „Pentru” si 2 voturi „Abtinere” (Petrescu Daniel, 
Tina Nicolae Catalin). 

Domnul Deaconu Marius precizeaza ca la acest punct nu participa la dezbateri si la vot si paraseste sala.  
Domnul Serban Ion spune ca pe baza bugetului isi desfasoara activitatea intregul U.A.T. Curtea de Arges. Din lista obiectivelor de 

investitii pe care le-a  finantat Primaria Curtea de Arges, se observa o gama variata de investitii care, daca vor reusi sa le faca anul acesta, se vor 
apropia de cele necesare atat in domeniul scolilor cat si in cel al infrastructurii. Arata ca au bugetare pentru Studiu de fezabilitate privind obiectivul 
de investitii Varianta de ocolire Curtea de Arges. Dumnealui in calitate de consilier local, vrea sa ii asigure pe toti ca in momentul in care vor veni 
acele variante in Consiliul local, nu vor afecta nicio persoana din Curtea de Arges.  

Domnul Primar ii explica inca o data domnului Vasile, aflat in primul rand din sala si care intervenea in discutii, ca in momentul in care 
se va finaliza Studiul de fezabilitate, acesta va merge la Minister si la CNAIR si ei vor stabili.  

Pentru ca domnul continua sa vorbeasca, domnul Primar ii spune ca probabil a venit montat pe alte lucruri. Precizeaza in continuare ca 
acel material va veni in Consiliul local. 

Domnul din sala este rugat sa nu mai intrerupa sedinta. 
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Domnul Serban Ion spune in continuare ca ceea ce circula acum pe acele aplicatii WhatsApp, este de fapt vorba despre acele foraje 
care se fac. Stie ca atunci cand s-au facut forajele pentru tunelul Momaia, s-a forat acolo si s-a mai forat tocmai pe la Craiova. Precizeaza ca in 
momentul cand dumnealor au votat, au votat ca oportunitate. Toate orasele din Romania s-ar bucura enorm sa aiba asa ceva. 

Din nou sedinta este intrerupta de cetatenii care interveneau in discutii, vorbind toti in acelasi timp. 
Presedintele de sedinta incearca sa restabileasca linista in sala pentru continuarea sedintei. 
Domnul Marina Bogdan spune ca se aproba 3 mil. din bugetul local pentru Studiul de fezbilitate. 
Domnul Primar precizeaza ca nu sunt din buget. 
Domnul Serban Ion are rugamintea ca toate investitiile sa fie terminate anul acesta, inclusiv cele ramase neterminate de anul trecut si 

sa se treaca la alte investitii de care orasul are nevoie. Crede ca se apropie de o infrastructura normala in municipiu. 
Domnul Petrescu Daniel intervine in discutie pe un ton ridicat. 
Presedintele de sedinta ii da avertisment si incearca cu greu sa il faca sa pastreze  linistea. 
Domnul Serban Ion considera ca cea mai mare realizare pentru oras este statia de epurare, mijloacele de transport electrice  pentru un 

transport civilizat in municipiu. Spera ca acest buget sa satisfaca cetatenii. Doreste sa le mai spuna inca o data celor veniti in sala in legatura cu 
varianta ocolitoare a municipiului, ca votul dumnealui nu va fi niciodata pentru a-i afecta.  

Domnul Marina Bogdan se adreseaza cetatenilor din sala spunandu-le ca trebuie sa se linisteasca pentru ca au o singura varianta care 
intr-adevar este semnata, dar dumnelor nu vor acepta aici astfel de lucruri. Nu are rost sa se panicheze in avans. CNAIR-ul nu este tocmai cea 
mai competenta institutie, ei fac studii in perioada asta, fac sapaturi, intre timp au mai scos un document si probabil din trei studii, unul va fi pe 
teren. 

Continua spunandu-i domnului Primar: “Va felicit ca avem cel mai slab buget posibil in ultimii ani.” Spune ca este un singur proiect pe 
fonduri europene si acesta din 2019. 

Domnul Primar precizeaza ca bugetul municipiului se ridica undeva la 15 mil. de euro, iar peste 65% din totalul bugetului este in 
investitii. 

Domnul Marina Bogdan spune ca au fost bugetati bani pentru reparatii la stadion si nu s-a facut nici pana astazi. 
Domnul Primar precizeaza ca s-au prins acum bani pentru stadion. Au asteptat surse financiare extrabugetare. Daca stateau numai in 

bugetul local, nu finalizau proiecte in oras de 55 mil. de euro. 
Domnul Marina Bogdan il intreaba de ce nu sunt anul acesta. 
Domnul Primar arata ca vor avea, aceste fonduri extrabugetare vin cand sunt sigure, nu cand vrea dumnealui. 
Domnul Bucur Ovidiu Dumitru arata ca in anul  2022 au avut un buget total de investitii de 130 mil.  euro din care 76 mil. pe fonduri 

europene. Anul acesta au un buget de investitii de 70 mil. si doar 9 mil. din fonduri europene. 
Domnul Primar precizeaza ca acea executie bugetara este pe final, acum se trece la alt Program Operational si le garanteaza ca vor 

lua mai multi bani decat au luat pana acum. 
Domnul Bucur spune ca in decursul anilor au fost votate diverse proiecte care s-au tot perindat prin buget si sunt si acum. Intreaba ce 

garantie au ca anul acesta vor fi efectuate. 
Domnul Primar arata ca pentru stadion asteptau deschiderea unei axe care insa nu s-a mai deschis. Despre cele care sunt prinse acum 

in buget, spune ca in maxim o luna se vor apuca de ele. 
Doamna Dumitrache Maria  spune ca au cerut sa se dea un stimulent de 1500 lei pentru mamele care nasc. 
Presedintele de sedinta arata ca acest stimulent a fost declarat ilegal intr-un proces deschis de primarul Bacaului. Sunt primari de 

municipii care au contestat si au demonstrat ca aceste stimulente sunt ilegale. 
Doamna Dumitrache Maria  spune ca au depus cerere si au cerut sa se dea 1000 lei pentru cei ce implinesc 50 ani de casatorie si de 

asemenea au cerut burse de excelenta pentru copiii cu performante. 
Domnul Primar precizeza ca nu pe baza de cerere se acorda asa ceva, trebuie sa vina cu propunere de proiect de hotarare. 
Domnul Moisescu Marius Octavian spune ca pe unele retele de socializare s-a scris ca sunt unii consilieri incompatibili la votarea 

bugetului. Dumnealui nu este in stare de incompatibilitate. Ii roaga sa citeasca legislatia si sa o coreleze cu Legea educatiei. Precizeaza ca Liceul 
Tehnologic Constantin Dobrescu are dubla subordonare. Este subordonat Ministerului Agriculturii, iar primaria a incheiat protocol cu Ministerul 
Agriculturii care este proprietarul terenurilor si cladirilor.  

Domnul Georgescu Doru arata ca problemele au fost dezbatute in toate comisiile. Comisia de comert si servicii s-a axat pe problemele 
dumnelor si crede ca bugetul este pentru a face unele lucrari urgente. In oras sunt multe de facut si numai cu intelepciune si rabdare vor putea sa 
le faca. 

Domnul Petrescu Daniel spune ca anul acesta a lipsit dezbaterea pe buget. Au fost doar patru consilieri in sala. Este rusinos ca s-au 
trimis in sala doar directorul economic si seful de la investitii. Arata ca a cerut sa i se aduca la cunostinta toate investitiile care au fost votate anul 
trecut, stadiul lor si nu a primit nimic. Vrea sa vada cat s-a cheltuit. 

Domnul Primar precizeaza ca nu se putea cheltui mai mult decat a fost alocat in buget. 
Domnul Petrescu Daniel arata ca de anul trecut a spus ca nu se va construi acolo cresa de la Scoala nr. 6 si s-a venit cu ea in buget in 

acelasi loc.  
Presedintele de sedinta spune ca asa este denumirea si ca nu se poate schimba denumirea dintr-o lista nationala. 
Domnul Petrescu Daniel arata ca s-au alocat bani in buget pentru mobilier la gradinita, pentru gaze si nu s-a facut nimic  
Domnul Primar precizeaza ca in gradinita sunt copii de un an, iar la cresa nu s-a putut achizitiona mobilierul pentru ca a fost acea 

Ordonanta. 
Domnul Petrescu Daniel spune ca a cerut in Consiliul Local ca toate cladirile care apartin SC Vidraru, care sunt in stare de paragina, 

care nu sunt inchiriate si nu sunt folosite sa se modifice impozitul cu 500% si nu se vrea. 
Domnul Marina Bogdan spune ca la finalul anului trecut au avut niste proiecte pe fonduri europene. Considera ca trebuie terminate si 

sa se plateasca din fonduri europene, pentru ca acum vede ca sunt tot de la bugetul local.  
Domnul Primar precizeaza ca numai partea neeligibila se plateste din buget. 
Domnul Marina Bogdan intreaba daca cresa de la Sc. Gimnaziala nr. 6 se face tot acolo. 
Domnul Primar arata ca se va veni cu noul amplasament in Consiliul local. 
Domnul Marina Bogdan a vazut in buget un sistem de supraveghere la Gradinita O Lume minunata. Spune ca si Scoala Gimnaziala 

Mircea cel Batran a cerut sistem de supraveghere, dar nu li s-a dat. Nu crede ca sunt cazuri de bullying la o gradinita. 
Domnul Primar arata ca s-a dat fiecarei institutii cat s-a putut. Vor vedea la urmatoarea rectificare. 
Domnul Marina Bogdan spune ca la proiectul privind eficientizarea energetica a locuintelor la blocuri, dumnealor au propus o suma mai 

mica, iar acum este o suma mai mare.  
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Doamna secretar general precizeaza ca sudiul de fezabilitate se face pe cate un imobil. De asemenea spune ca pe noul Program 
Operational Regional se deschide o astfel de axa. 

La finalul discutiilor, presedintele de sedinta supune la vot proiectul de hotarare cu amendamentele aprobate. Este aprobat cu 10 voturi 
“Pentru” si 8 voturi “Abtinere”( Bucur Ovidiu Dumitru, Drăgăneci Mihai Bogdan, Dumitrache Maria, Georgescu Doru, Marina Ionuț Bogdănel, 
Marinescu Ion Mădălin, Petrescu Daniel, Tița Nicolae Cătalin). 

Domnul Petrescu Daniel spune ca ar intreba-o pe doamna secretar daca presedintele de sedinta are dreptul sa voteze. 
Presedintele de sedinta ii raspunde ca dumnealui stie daca are dreptul sa voteze sau nu. 
Se trece la punctul nr. 6: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea închirierii unor spații din Piața Agroalimentară Posada. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Petrescu Daniel spune ca nu i se pare normal ca in Piata Posada pentru un spatiu sa fie un pret de “2 lei  sau 5 lei pe metru” si 

pentru o taraba sa se ia de trei ori mai mult. 
Domnul Serban Ion spune ca aceste preturi de pornire a licitatiilor i se par mici in comparatie cu cat se plateste pe o taraba. Arata ca in 

urmatoarea sedinta trebuie reactualizate aceste preturi. 
Presedintele de sedinta afirma ca se stie cat timp au stat goale acele spatii. Precizeaza ca trebuie mers la doamna Conway cu o 

propunere. 
Domnul Serban Ion spune ca nu i se pare mult daca se mareste pretul cu 50 %. 
Domnul Marinescu Madalin precizeaza ca pana acum se plangeau cu totii ca nu se inchiriaza, iar acum cand au vazut ca vine lumea,  

pentru ca cineva a primovat locatia, vor sa distruga toata predictibilitatea de acolo. Crede ca trebuie sa fie oameni seriosi si sa mearga pana la 
capat. Acolo a fost o ruina goala. 

Domnul Serban Ion spune ca propunerea dumnealui este clara si cere sprijinul dumnealor pentru a se aduce aceste preturi la un 
echilibru, pentru ca i se pare prea mare diferenta. Sa se maresaca cu 50%. 

Domnul Marina Bogdan nu crede ca este corect sa se schimbe regulile in timpul jocului. Pe de alta parte pot lua in calcul si treaba asta 
si sa fie stabilit un punct  t0 de la care sa se dea oamenilor un pret corect pe toate aceste lucruri. 

La finalul discutiilor, presedintele de sedinta supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost prezentat. Este aprobat cu 13 voturi 
“Pentru” si 6 voturi “Abtinere”( Bucur Ovidiu Dumitru, Drăgăneci Mihai Bogdan, Marina Ionuț Bogdănel, Serban Ion, Petrescu Daniel, Tița Nicolae 
Cătalin). 

Se trece la punctul nr. 7: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea închirierii spațiului comercial nr. 38 din hala de carne din Piața 
Centrală. 

Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Georgescu Doru spune ca au fost de acord ca toate spatiile din piete sa fie folosite de comunitare si sustin in totalitate aceste 

proiecte. 
Domnul Petrescu Daniel spune ca si la acest spatiu este diferenta de pret. Stie ca acel spatiu trebuie inchiriat, dar nu i se pare corect 

pretul.  
Presedintele de sedinta precizeaza ca va fi licitatie. 
Domnul Petrescu Daniel este de parere ca pe viitor producatorii locali sa aiba mese in piata la care pot sa vanda gratuit si cand spune 

producatori locali, se refera la oamenii care vin cu ceapa, cu varza. Cei care au spatii de inchirit doreste sa se tina cont de un singur lucru, sa nu 
fie favorizati.  

Doamna Radutu-Babet Ana precizeaza ca au tot discutat in foarte multe sedinte ca nu se inchiriaza spatiile pentru ca nu da lumea 
navala. S-a stabilit prin hotarare de consiliu local pretul de pornire. Daca este multa lume interesata, pretul va creste pentru ca este 
licitatie.Considera ca este bine ca se inchiriaza si astfel nu se deterioreaza spatiile. 

La finalul discutiilor, presedintele de sedinta supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost prezentat. Este aprobat cu 16 voturi 
“Pentru” si 3 voturi “Abtinere”( Bucur Ovidiu Dumitru, Drăgăneci Mihai Bogdan, Marina Ionuț Bogdănel). 

Se trece la punctul nr. 8: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea închirierii spațiului comercial nr. 19 din Piața Ivancea. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Serban Ion spune ca in Piata Ivancea se desfiinteaza acel sector de lactate pentru ca nu sunt bani sa se cumpere o vitrina 

frigorifica. Daca se marea chiria la spatii erau bani si pentru vitrine.  Este impotriva scoaterii la licitatie a acestui spatiu si considera ca in aceasta 
piata trebuie sa existe un sector de lactate. 

Domnul Primar spune ca se va reabilita acum zona de lactate si branzeturi din Piata Centrala, vor vedea ce costuri sunt  si daca vor 
avea acolo toate spatiile inchiriate. In Ivancea este un singur spatiu, iar in Piata Centrala sunt mult mai multe. Este normal ca le vor face mai intai 
pe cele aflate in zona cea mai aglomerata. 

Domnul Serban Ion crede ca trebuie amenajat acel spatiu. Spune ca un spatiu deja a fost scos la licitatie fara acordul dumnealor. 
Cineva acolo deja are doua spatii. In spatele acestor spatii se afla lactatele. Se intentioneaza ca in suprafata aceea care are in jur de 40 de mp sa 
se aduca un Profi, adica sa se aduca un supermarket in piata. 

Domnul primar precizeaza ca in proiectul de hotarare scrie ca spatiul se scoate la licitatie. 
Domnul Moisescu Marius Octavian arata ca intr-o piata agroalimentara nu se poate face supermarket. 
Domnul Petrescu Daniel il intreaba pe domnul Paunescu cum a putut sa inchirieze fara acordul consiliului local, spatiul nr. 2 din Piata 

Ivancea si spatiul La Provincia. 
Domnul Paunescu Ionel ii spune ca vorbeste numai prostii.  
Domnul Petrescu Daniel afirma ca spatiul de lactate din piata  nu se va transforma in niciun spatiu comercial. Va ramane spatiu de 

lactate. 
Deoarece domnul Petrescu Daniel continua sa discute pe un ton ridicat, iar presedintele de sedinta nu a reusit sa-l convinga sa 

inceteze pentru a continua sedinta, i-a dat urmatoarea sanctiune – chemarea la ordine. 
Domnul Deaconu Marius arata ca impreuna cu comisia s-au deplasat in piata, au vazut despre ce este vorba. Considera ca este un 

lucru foarte bun ca se incearca inchirierea spatiului respectiv. Precizeaza ca dumnealor aproba scoaterea la licitatie si oricine este liber sa vina si 
sa participe la licitatie. In ceea ce priveste cealalta problema, cea a pretului de pornire a licitatiei, considera ca trebuie sa fie consecventi.  

Domnul Petrescu Daniel continua sa discute pe un ton ridicat, iar presedintele de sedinta il roaga sa inceteze. 
Domnul Deaconu Marius continua si spune ca, daca se vor uita pe bugetul de venituri al SPPTO, vor vedea ca aproape s-a dublat. 
Domnul Marina Bogdan ar vrea ca directorul pietei sa raspunda intrebarilor. 
Presedintele de sedinta precizeaza ca va raspunde, dar sa i se faca solicitare scrisa. 
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Deoarece domnul Petrescu Daniel continua sa discute pe un ton ridicat, presedintele de sedinta i-a dat cea de a treia sanctiune – 
retragerea cuvantului. 

Domnul Marina Bogdan precizeaza ca atat timp cat exista lipsa de transparenta si de respect si dintr-o parte si din alta, dumnealor nu 
vor vota. 

La finalul discutiilor, presedintele de sedinta supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost prezentat. Este aprobat cu 11 voturi 
“Pentru”, 5 voturi “Impotriva” (Serban Ion, Petrescu Daniel, Tița Nicolae Cătalin,  Dumitrache Maria, Marinescu Ion Mădălin) si 3 voturi “Abtinere”( 
Bucur Ovidiu Dumitru, Drăgăneci Mihai Bogdan, Marina Ionuț Bogdănel). 

Se trece la punctul nr. 9: PROIECT DE HOTARARE privind modificarea Anexei la H.C.L. nr. 81/2023 pentru aprobarea Regulamentului 
privind funcționarea și exploatarea stațiilor electrice de incărcare a autovehiculelor în Municipiul Curtea de Argeș. 

Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Nu au fost discutii, presedintele de sedinta supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost prezentat. Este aprobat cu  19 voturi 

“Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 10: PROIECT DE HOTARARE pentru modificarea H.C.L. nr. 90/2020 privind desemnarea reprezentanților 

consiliului local în consiliile de administrație ale unităților de învățământ preuniversitar de stat.  
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Presedintele de sedinta il propune pe domnul Socaciu Bogdan la Seminarul Teologic Ortodox “Neagoe-Vodă Basarab” si pe domnul 

Serban Ion la Grădinița P.N. „Căsuța cu povești”. 
Nu au mai fost alte propuneri. Doamna secretar general mentioneaza votul secret. Pentru ca domnii consilieri nu au dorit, presedintele 

de sedinta a supus la vot proiectul de hotarare cu cele doua nume propuse. Este aprobat cu  19 voturi “Pentru”.  
Se trece la punctul nr. 11: PROIECT DE HOTARARE privind demararea procedurii de achiziționare a unui teren. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Serban Ion precizeaza ca a mai fost in comisie si nu s-a finalizat pentru ca nu erau indeplinite toate conditiile. Intre timp 

proprietarul a decedat, urmasii au facut partajul, iar acum indeplinesc conditiile. 
Presedintele de sedinta  ii propune pentru comisie pe urmatorii consilieri locali:  Marina Ionut Bogdanel, Serban Ion, Georgescu Doru. 
Domnul Marina considera ca toti trebuia sa fie de acord ca vor achizitiona acel teren. 
Nu au fost alte propuneri. Presedintele de sedinta a supus la vot cele trei nume propuse.  Sunt aprobate cu  19 voturi “Pentru”. Se 

supune apoi la vot proiectul de hotarare cu numele aprobate. Este aprobat cu 19 voturi “Pentru”.  
Se trece la punctul nr. 12: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea plații unor cotizații aferente anului 2024 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 

 Domnul Marinescu Madalin stie ca municipiul mai intrase intr-o asocitie si nu a vazut-o in lista. 
 Domnul Primar precizeaza ca a avut de cateva ori niste discutii cu cei de la asociatie si se lase cam totul in carca dumnealui. A solicitat 
un punct de vedere la agentie si in urma ultimei discutii pe care o va avea cu ei, le va spune daca vor merge mai departe impreuna.  

La finalul discutiilor, presedintele de sedinta supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost prezentat. Este aprobat cu  19 voturi 
“Pentru”. 
 Se trece la punctul nr. 13: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea înființării de activități finanțate integral din venituri proprii pe 
lângă unele instituții publice din municipiul Curtea de Argeș. 

Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Nu au fost discutii, presedintele de sedinta supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost prezentat. Este aprobat cu  19 voturi 

“Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 14:PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea listei de repartizare a locuințelor pentru tineri din blocul ANL 

T11, strada Nevers, nr. 10, destinate închirierii specialiștilor din sănătate. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Nu au fost discutii, presedintele de sedinta supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost prezentat. Este aprobat cu  19 voturi 

“Pentru”. 
Se declara sedinta inchisa.  
Diverse 
Domnul Marina Bogdan spune ca in urma cu doi, trei ani s-a discutat de un aparat de dializa la spital. Intreaba ce s-a intamplat cu el. 
Domnul Primar spune ca sunt si vor fi functionale, dar mai sunt niste pasi de urmat. 
Domnul Marina Bogdan intreaba daca la spital este medic nefrolog. 
Domnul Primar spune ca in momentul cand vor fi siguri ca aparatele pot functiona, atunci vor avea. Oricum postul va fi scos la concurs. 
Domnul Marina Bogdan spune ca s-a vorbit de toalete ecologice in oras la Centrul de Cultura, la Biserica Domneasca. Stie ca s-au 

achizitionat doua de plastic si intreaba daca se vor pune acelea. 
Domnul Primar precizeaza ca nu le vor pune. Toata lumea a renuntat la acele toalete ecologice. 
Deoarece in drumul spre iesirea din sala a domnului Paunescu Ion Petre a avut loc un schimb de replici intre acesta si  domnul 

Petrescu Daniel si avand in vedere discutiile pe ton ridicat ce s-au declansat in acel moment, presedintele de sedinta anunta ca nu mai sunt 
conditii pentru desfasurarea sedintei si o declara inchisa. 
 
 

                       Presedinte de sedinta                                                                     Secretar general al municipiului 
                                      DUMITRACHE STEFAN                                                        ISABEL JANINA ZARIOIU 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

Curtea de Arges – 27.02.2024 

 

 


